
Protokół Nr 6/2021 
z  posiedzenia Komisji  Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych 

 Rady Miejskiej Białogardu  
w dniu 27 kwietnia 2021 r. 

Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce posiedzenia: sala konferencyjna Urzędu Miasta. 
 
Porządek posiedzenia:  
1. Otwarcie posiedzenia, w tym przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

     2. Raport z realizacji Miejskiego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2019-2022  
         za 2020 rok. 

3. Sprawozdanie z realizacji Miejskiego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów  
         alkoholowych dla miasta Białogard na rok 2020. 

4. Sprawozdanie z realizacji Miejskiego programu wspierania rodziny na lata 2019-2021  
     za 2020 rok.  
5. Rozpatrzenie i zaopiniowanie sprawozdania rocznego z wykonania budżetu Miasta 
    Białogard na rok 2020 wraz z informacją o stanie mienia Miasta Białogard w roku 2020. 
6. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał: 
    a) w sprawie projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie  
         miasta Białogard - druk A, 
    b) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2021 - druk B, 
    c) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2021-2031 
         - druk C. 

     7. Sprawy różne. 
     8. Zamknięcie posiedzenia. 

 
Ad 1. Otwarcie posiedzenia, w tym przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia 
          komisji. 

Posiedzenie o godz. 933 „otworzył i prowadził” R. Borkowski  Przewodniczący Komisji 
Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych Rady Miejskiej Białogardu.  

Przewodniczący Komisji - poinformował, że po realizacji porządku posiedzenia odbędzie 
się wizytacja  w BOSIR Sp. z o.o. celem sprawdzenia prac związanych z realizacją przygotowań 
filii bibliotecznej przy ul. Moniuszki 49 oraz przedstawienia przez prezesa finansów spółki. 

W sprawach różnych Przewodniczący Komisji zaproponował omówienie kwestii zawartej 
w piśmie mieszkanki dotyczącym zalewania działki przy ul. Sienkiewicza. Problem był 
poruszany dwa lata temu i z tego co jest mu wiadomym działka jest w dalszym ciągu zalewana. 

Przewodniczący Komisji - poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu Nr 5/2021 
z posiedzenia komisji w dniu 30 marca 2021 r.  
 
Komisja przyjęła protokół Nr 5/2021 z posiedzenia w dniu 30 marca 2021 r., głosując:  za - 5 
(jednogłośnie).  

 
     Ad 2. Raport z realizacji Miejskiego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na lata  
               2019-2022 za 2020 rok. 

Raport przedstawił Przewodniczący Zespołu doradczego ds. przeciwdziałania 
narkomanii B. Mieszkowicz-Adamowicz. 
 
Ad 3. Sprawozdanie z realizacji Miejskiego programu profilaktyki i rozwiązywania  
          problemów alkoholowych dla miasta Białogard na rok 2020. 

Sprawozdanie przedstawił  Pełnomocnik Burmistrza ds. Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych B. Mieszkowicz-Adamowicz. 
 
Ad 4. Sprawozdanie z realizacji Miejskiego programu wspierania rodziny na lata  
          2019-2021 za 2020 rok.  

Sprawozdanie przedstawiła Naczelnik Wydziału Komunikacji Społecznej i Promocji 
M. Szczensnowicz.  
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Ad 5. Rozpatrzenie i zaopiniowanie sprawozdania rocznego z wykonania budżetu Miasta 
          Białogard na rok 2020 wraz z informacją o stanie mienia Miasta Białogard w roku 
          2020. 
  Sprawozdanie przedstawiła i omówiła Skarbnik Miasta I. Kubiak.  
 
Komisja pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie roczne z wykonania budżetu Miasta Białogard 
na rok 2020 wraz z informacją o stanie mienia Miasta Białogard w roku 2020, głosując: za - 5 
(jednogłośnie).     
 
Ad 6. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał: 

a) w sprawie projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na 
      terenie miasta Białogard - druk A 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska 
M. Barcicka. 
 
Komisja rozpatrzyła i po przeprowadzeniu dyskusji  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
w sprawie projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie miasta 
Białogard - druk A, głosując: za- 5 (jednogłośnie).   

 
    b) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2021 - druk B 
        Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Skarbnik Miasta I. Kubiak.  
 
Komisja rozpatrzyła i po przeprowadzeniu dyskusji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
o zmianie uchwały budżetowej na rok 2021 - druk B, głosując: za- 4, przeciw- 0, wstrzymało 
się - 1. 
 
    c) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata  
         2021-2031- druk C 
        Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Skarbnik Miasta I. Kubiak.  
 
Komisja rozpatrzyła i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej 
prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2021-2031- druk C, głosując: za - 4, przeciw- 0, 
wstrzymało się - 1. 

     
Ad 7. Sprawy różne. 

Przewodniczący Komisji - poruszył sprawę zawartą w piśmie mieszkanki 
z ul. Sienkiewicza dotyczącą zalania jej nieruchomości. Każdy z radnych otrzymał pismo.  

Poinformował, że chciałby, aby ta sprawa została rozwiązana i aby doprowadzić do 
konfrontacji, ponieważ ciągnie się już dwa jeżeli chodzi o odwodnienie tej działki.  

Wyjaśnienia w sprawie złożyła Burmistrz Białogardu E. Bury oraz Zastępca Burmistrza 
K. Siwek. Burmistrz poinformowała, że decyzja Samorządowego Kolegium Odwoławczego  
w Koszalinie stała się decyzją ostateczną.   

Sekretarz Miasta - poinformował, że proces administracyjny zakończył się. 
Przewodniczący Komisji - poinformował, że chciałby aby pełnomocnik mieszkanki na 

najbliższym posiedzeniu komisji przedstawił swoje stanowisko.   
           Przewodniczący Komisji - pytał czy Prezes RWiK Sp. z o. o. planuje podwyżkę cen 
wody, czy była tylko ta jedna podwyżka? 

Prezes RWiK Sp. z o.o. R. Słowik - poinformował, że podwyżka, która była dotyczyła 
okresu 2019-2021.  

Spółka przeliczyła nowe koszty regulacji. Wzrosły koszty opłaty podstawowej. Składany 
będzie wniosek do Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wód Polskich o zwiększenie planów 
cen taryfowych.  Podwyżka będzie dotyczyła kwoty 1,14 zł na trzy lata.  

Przewodniczący Komisji - poruszył kwestę wymiany instalacji w ulicy Moniuszki. 
W sierpniu ubiegłego roku remont był zatwierdzony i zaplanowany w latach 2020-2023 i później 
spółka zmieniła plany, aby wymiany instalacji wykonać w roku 2024.  
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Ad 8.  Zamknięcie posiedzenia. 

Po wyczerpaniu porządku posiedzenia o godzinie 1100 Przewodniczący Komisji 
zakończył posiedzenie Komisji Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych Rady Miejskiej 
Białogardu w Urzędzie Miasta Białogard.  

Następnie Komisja udała się do siedziby Prezesa Zarządu BOSiR Sp. z o.o. D. Boszko 
w celu omówienia bieżących spraw spółki.   

Prezes Zarządu BOSiR Sp. z o. o. D. Boszko w formie prezentacji multimedialnej 
przedstawił i omówił sytuację finansową spółki.  
protokołowała: Joanna Kamińska 

          Przewodniczący Komisji  
              
                                                       Robert Borkowski  

 


